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תודה  
 !!! מראש 

כל שותפות שלכם    
 מחזקת את ידינו... 

 "קורונה..." ה' קורא לנו קריאה ראשונה... קריאה שניה.. ושלישית... 
לאברהם אבינו היה כידוע אחיין נחמד... עם לב זהב... היה לו דווקא רגש חם לדברים שבקדושה... "וגם ללוט ההולך 
את אברהם..." הוא מהבודדים שהלכו בלב שלם אחרי אברהם... אבל הוא היה כזה אדיב... והוא לא אהב את 

גד סדום ודרש מחניכי ביתו להתנתק מהרשת הפאנאטיות המוקצנת של אברהם... והנה יום אחד אברהם יצא חוצץ נ
המקוונת של סדום... לוט לא יכל לעמוד בדרישות הקיצוניות האלו!!! הוא לא הצליח להבין מה זה החד צדדיות הזו... 
לוט פנה לדודו אברהם: פעטער: נכון... אנשי סדום באמת רעים וחטאים... אני יודע... להתכתב איתם בוואצפ זה 

 י... באמת לא סימפט
מה... אתה לא יודע שהיום סדום זה... זה... זה הכל!!! סדום זה כל  אבל מה אפשר לעשות... כיום זה מה שיש!!!!! 

העולם!!!! היום אתה לא יכול לזוז בלי האפליקציה של סדום... אתה לא יכול לעשות העברה בחשבון... לא יכול לבצע  
רך הרשת האלחוטית של סדום... אי אפשר!!! אני לא יכול בלי  שום קניה ולא לקבל שום דבר בדואר בלי לעבור ד

החיבור לרשת... זה... זה פשוט לא ריאלי...  אברהם הרים ידיים... לחץ את ידו של לוט בכאב... ויפרדו איש מעל אחיו...   
 ויסע לוט מקדם... ויאהל עד... עד סדום...  

ר אחיין נאמן ואהוב של אברהם אבינו... הבנות שלו נשארו עם  לוט נשאר יהודי טוב!! לוט נשא שלא תבין לא נכון: 
החינוך הפנימי והצנוע שהוא חינך אותם... והם כל הזמן בכו לו בבית: אבא תראה... תראה איך סדום נראים... תראה 

ירות  איך שאתה נראה כשאתה כל הזמן מחובר לרשת של סדום...  אבא... למה?? זה... זה לא מתאים לך... אנחנו מכ
אנחנו מכירות אותך מהתקופה שהיית אצל אברהם אבינו... היית הרבה יותר נינוח... הרבה  אתה לא כזה!!!!אותך... 

ולוט מסכים!!!  יותר אצילי.. אנחנו מתגעגעות לימים הטובים שהיית מחובר לרשת הנקיה בצלו של אברהם אבינו...  
י... אבל מה אפשר לעשות... זה לא ריאלי!!! אי אפשר להיות מנותק זה באמת לא מתאים ל נכון בנותי... אתן צודקות...

לגמרי מהעולם!!! מה... אתן רוצות שאני אהיה בדואי... כמו אברהם ה"עברי" שהוא מעבר אחד וכל העולם מהעבר 
כולות לראות את  השני?? אי אפשר!!!   ובנות לוט ממשיכות לנדנד... אבא... די... בא נצא מכאן... אי אפשר... אנחנו לא י

הרוע של סדום... אנחנו לא יכולות לסבול את כמויות הלכלוך והרוע שמציף את הרשת... די... בא נתנתק מהקבוצה של 
 סדום... 

ולוט נאנח... כן... הם כ"כ צודקות.. מי כמוני יודע כמה ש... שהשיח והמלל והסגנון והשפראח של סדום זה... זה... זה 
ת אברהם... ולא מה שראיתי אצל אבא הרן הי"ד שמסר נפש על קדושת ה'... יש ללוט הרבה לא מה שראיתי לא בבי

 רגעים של לבטים והרהורים.. אולי באמת הגיע הזמן לנסות להתנתק מסדום... לחתוך!!!! לצאת משם... 
 אבל הוא נרתע... לא... אני לא יכול!!! אי אפשר להיות מנותק מהעולם... 

לחשוב... בעצם מה זה סתירה... אני יכול לגור בסדום ולהישאר צדיק... הם יכולים להמשיך לעשות   ו... ואז לוט מתחיל
את כל התועבות שבעולם... ללכלך ולטנף... ואני אוכיח לכולם שאפשר להיות צדיק בסדום...  לוט לאט לאט מגבש 

 .. מתי אתה עוזב את הקבוצה של סדום.. עמדה עקרונית בעניין... ובפעם הבאה שבנותיו שוב הגיעו לנדנד לו... אבא
לוט לפתע דפק על השלחן ואמר:  די!!! עד כאן!!! בן אדם צריך להיות בוגר!! צריך שיהיה לבן אדם משטר עצמי!! אני 
מאמין שבן אדם באמת איכותי... גם אם יש לו מכשיר סדומי פרוץ... עם קצת חוט שדרה... הוא מסוגל לעבור לידם  

איתם בדו קיום... תפסיקו להיות כמו אברהם... תפסיקו עם הפוליטיקות.. תפסיקו עם כל החסימות האלו... ולחיות 
 די.. חלאס.

המלאכים אוחזים ברגע עברו יומיים!!! ולפתע!!!!! וה' המטיר על סדום גפרית ואש מן השמים... ויהפוך את הערים...  
המלאכים מאיצים בו... המלט על נפשך... אל תביט  וד נשמתו בו... האחרון בידיו של לוט ומבריחים אותו מסדום כל ע

 ההרה המלט פן תספה... שוק'ל... מהר מהר...  )השבת(אחריך... אל תעמוד בכל הככר 
לוט רץ בטירוף... מבוהל עד עמקי נשמתו... שומע פיצוצים מכל עבר... רץ ורץ ונשימתו כמעט נעתקת... אבל אשתו של  

חחייבת להסתובב רגע אחורה... חייבת לעשות 'סלפי' אחרון עם סדום... ואוי... ותהי נציב מלח... לוט הייתה חחחח
 ברוך דיין האמת!!!! )ברכות נד:(

היא נשארה שם... כן... היא זו שתמיד אמרה לו ש... שעזוב אותך... פה ושם להציץ... ליהנות.. לצלם... שום דבר לא 
חשוב יותר מידי... הוא רץ במהירות מטורפת לכיוון ההר... המלאכים אמרו להגיע להר  יקרה... אבל ללוט אין כעת זמן ל

 ושם ניצלים!!! לוט צורח על בנותיו בהיסטריה... נו... תרוצו יותר מהר... צריך להגיע עד ההר... עוד שניה זה מגיע אלינו...
הגיעו למרגלות ההר...  לוט מגיע להר...   והם רצים... וסוף סוף... לאחר ריצה מטורפת של כמה שעות... סו"ס הם
 והמלאכים מסמנים לו... זהו... הגעת לחוף מבטחים... כעת אתה יכול לנוח... 

לוט נעצר לרגע בהר... זהו?? הגעתי להר?? אתם בטוחים שהגעתי?? בטוח בטוח?? המלאך עונה ללוט: כן... זה 
 עדיין לא רגוע...  לא!!!!  אבל לוט בסייידר... הגעת להר!! אתה יכול להירגע... 
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 כמה מילים לאמהות שכורעות בימים אלו תחת העול... 
בייחס ל"סגר" וה"עוצר" שמוטל עלינו בימים אלו... איך לגשת את זה ובאיזה אור לראות את זה... 

 בין הגברים לנשים!!!!בנקודה הזו יש הבדל מאוד גדול 
אצלנו הגברים... עיקר עבודת ה' שלנו היא בבית מדרש ובבית הכנסת...  והנה... ה' גירש אותנו משם!! 
ה' סגר לנו את בית המדרש... סגר לנו את הכולל... סגר לנו את השטיבלאך... "ואין אנחנו יכולים 

אלו סוג של חשבון הנפש נוקב אולי לא  לעשות חובותינו בבית מקדש מעט..." בשבילנו יש כאן בימים
מספיק למדנו תורה... אולי לא מספיק נהגנו כבוד בבית המדרש... אולי דברנו יותר מידי פוליטיקה 

 מחוץ לשטיבלאך... אולי לא התפללנו כמו שצריך... 
 לעומת זאת אצלכן הנשים...??? זה בדיוק ההיפך!!!!  

הילדים ומחכות לבעליהן... זאת אומרת: עיקר עבודת ה' של   הני נשי במאי זכיין... בזה שמגדלות את
הנשים זה בבית!!!!  והנה... בחמישים שנה האחרונות נגזר עליכן גלות... ואתן יוצאות מהבית... יוצאות 
לעבוד... יוצאות להביא פרנסה... מתנדבות להיות שותפות בעול הפרנסה...  ואילו עכשיו... בימים אלו... 

ממקום  ן זיר אתכן למקום הטבעי שלכן... החזיר אתכן הבייתה... ה' לא גירש אתכה' פתאום הח
העבודת ה' שלכן!! אלא אדרבה... קיבץ אתכם מארבע כנפות הארץ והשיב אתכם אל אדמתכם... 

הגברים!!!! אנחנו בימים  -הוא בדיוק הפוך מאיתנו  ן למקום הטבעי שלכן... המצב שלכ ן השיב אתכ
משמים... ה' גירש אותנו מבית תפילתו... ה' סגר לנו את בית המדרש???  אבל אתן אלו מקבלים נזיפה 

: אני ן קבלתם חיוך גדול משמים.. ה' החזיר אתכן הבייתה ואומר לכ ן הנשים?? בדיוק ההיפך!!!! את
דווקא שמח בעבודת ה' שלכן!!!! יש לי קורת רוח מהנשמות היקרות שהעמדתם לי... לכן אני מחזיר 

 ייתה... אני אוהב אתכן מכאן!!!! אתכן הב
 כלפי מה הדברים אמורים???  

 בימים אלו גם הגברים צריכים להתחזק וגם נשים צריכות להתחזק!!!  
 הגברים צריכים להתחזק בעבודת ה'!! ללמוד יותר... להתפלל יותר... לעשות יותר...

 ואילו הנשים??? גם הם צריכות להתחזק!!! במה??? 
 תתחילו להעריך את התפקיד הזה!!!!  ---אתן כבר אמהות

 אתן כבר מגדלות את הנשמות היקרות של ה'!!! תתחילו לאהוב את זה!!!
 אתן כבר עושות הכל!!!!! מתי תתחילו לשמוח ולאהוב ולהעריך עם מה שאתן עושות????

אתכן הבייתה... ה' רוצה  זה מה שהקב"ה רוצה לעורר אתכן... ה' סגר את כל מקומות העבודה... החזיר
 שכאן!!!! כאן הקריירה האמיתית שלכם!!!  שתתחילו להפנים 

נשות ישראל הצדקניות: בימים אלו אל תתחזקו בשום חיזוק!!! תפסיקו לברוח... מספיק ברחתם... 
מספיק נאלצתם לברוח כל בוקר מהבית לעבודה...  מספיק חשבתם שה' מחפש אתכן במקומות 

רצתם משיחת חיזוק לסעודת אמנים ולהפרשת חלה... די!!! ה' לא רוצה שתברחו!!! ה' אחרים... מספיק 
לא!! אל תתחזקו בשום  אוהב אתכן כאן!!!! ה' יודע להעריך את זה שאתם מגדלות את הילדים שלו!!! 

 חיזוק!! פרנציפ לא!!! 
ו שזה!!! זה עושות ותדע כברמגדלות... תעמדו מול מה שאתן  כבר כעת תעמדו מול הילדים שאתן 

 בזה אתם נשים צדקניות... שבזכותכן ניגאל...-הכל!!!! תבינו ש
--- 

 אמא יקרה: האם את יודעת שכעת!!!! בימים אלו את הביביסיטר של הבנים של הקב"ה???
אבא שבשמים רצה לשלוח לעולם כמה נשמות יקרות... והוא חיפש ביביסיטר שתתנדב לשמור 
עליהם... והוא מצא אותך!!! את התנדבת... ולא רק לשמור עליהם... התנדבת גם ללדת אותם... לסבול 

 צער גידול בנים... ולצעוד איתם בסבלנות אין קץ שלב אחר שלב.. 
 אף אחד!!! ימה האדירה הזו?? מישהו הכריח אותך לקחת את המש

אפילו התורה שמחייבת אותנו במצוות פרו ורבו... זו מצוה שמוטלת רק על האיש... האישה לא 
 מחוייבת!!! אף אחד לא דרש ממך... הרבש"ע אף פעם לא חייב אותך...

כל ועשית את זה מכל הלב... ואת מגדלת לו כמה ילדים... שכל אחד הוא עולם!!!!  ואת התנדבת!!! 
דא  "בני בכורי ישראל"!!  ואת התנדבת לגדל כמה וכמה בנים יחידים של הקב"ה...  -אחד הוא בן יחיד

שכחת שאת מתנדבת... שכחת איזה חסד את עושה  עקא!! ששכחת!!! שכחת שזה לא מובן מאליו...
שלך...  מידי יום עם הקב"ה... נכנס לך בראש שהילדים זה עסק פרטי שלך... וממילא גם בעיה פרטית

בתקופה הזו שהילדים עומדים לך על הראש... ועושים לך חור בראש.. ואין לך כבר  ו... ולכן כעת!!! 
כוחות נפש... ישנם רגעים מסוימים שנדמה לך שאת הולכת לאבד את שפיות דעתך... די... אין לי 

 מא יקרה!!! להזכירך!! הילדים האלו הם לא רק שלך!! אכוחות... 
"ה!!!! את התנדבת לגדל אותם!! כל יום שאת מגדלת אותם עם חום ואהבה ונתינה הם בנים של הקב

זה חסד שאת עושה עם אבא שבשמים!!! כמה הכרת הטוב יש לאבא שבשמים אלייך על ההתנדבות 
הזו מצידך... לנו הגברים אין את הפריבילגיה הזו... אנחנו מחוייבים בפריה ורביה... אנחנו מחוייבים 

ם... אבל את לא!!! ואת עושה את זה מרצון ומתמסרת עם כל הנשמה... האם את זוכרת להעמיד ילדי
 פה משהו לקב"ה?? נותנתשאת 

 אז הנה!!! זה מה שאת צריכה להתחזק בימים אלו!!!  
בשביל זה הקב"ה סגר את המשק... סגר את שערי העבודה והחזיר אותך הבייתה כדי להזכיר לך את 

לגדל  -אמא יקרה מול העבודת ה' הגדולה ביותר שלך בחיים -למקד אותךהקריירה האמיתית שלך!!! 
 את המלאכים הקטנים של הקב"ה!!! 

אם תחשבי על זה!! אם תביני מה את נותנת לקב"ה בעוד סיפור... בעוד דחיפת כפית לתוך הפה של 
תרגישי שאת הילד... בעוד השכבה מורטת... בעוד הצבת גבולות לילדים... אם תביני את זה פתאום 

מקבלת כוחות!!!! כי... כי חלק נכבד מהכוחות שלנו התרגלנו לפזר ולהניח בתא או במגירה של מקום 
העבודה... וכעת ה' רוצה שנאסוף את כל הכוחות היקרים האלו למקום אחד ויחיד: לגדל את בניו!!! 

! כעת תדבקי בדרכי שפרה אמא יקרה... לא פסח... לא תפילות.. .לא תהילים... כעת "ויעש להם בתים"! 
ופועה שהעמידו לנו את כרם ישראל... במה?? בזה שהם ידעו להעריך... את מי??? את משה רבינו 
הקדוש והנורא?? לא!!! את התינוק משה!!! את הנער הבוכה הזה... את התינוק הזה שמושך לפרעה 

 תרים!!! בכתר ועושה סקנדל... אותו הם ידעו להעריך ולגדל ומזה הם זכו לג' כ
הנושא הזה בדרך כלל מורחב בגיליון שלהבת שיוצא מבית אז נדברו... בעזה"ש יצא חפ"ק אמהות... 

 שבזכותן ניגאל...  יות שעיני כלל ישראל נשואות אליהן לתת כח לנשים צדקנ

 

שבוע שעבר השתרבבה טעות חמורה  שגיאות מי יבין!!! 
נכתב שמשיח ה' הוא נביא יותר גדול ממשה  בגיליון זה,

אחד מי"ג עיקרי אמונה: שלא קם נביא  וזו טעות!!!רבינו,  
 עוד בישראל כמשה לא לפניו ולא לאחריו.. גם לא משיח...!!!

---------------- 

 תוכן הנושאים בגיליון שבוע זה!!!! 
זה לא סוד שה"קורונה" הזו זה... זה... זה משהו גדול!! גדול 
מידי!!! זה לא איזה פרשיה נקודתית שאירעה ואנחנו 
צריכים לתפוס חיזוק ולהתעורר בתשובה ולהמשיך הלאה... 
מדובר כאן בקטסטרופה היסטורית שמטלטלת את כל  
הכדור כולו... ו... וצריך להתחזק!!!! וממילא... מה?? מה 

 זק?? מאוד קשה להצביע על נקודה מסוימת... להתח
 לכן בגיליון זה כתבתי כמה וכמה דברים... 

  אבל!!! אני רוצה להתנצל בפני הקוראים ובעיקר בפני עצמי: 
שוב כתבתי על הנושא שהכי שנאוי עלי!!! על האינטרנט!!! 

 כי מה נעשה ש... ש... שזה הנושא!!! 
כן... זה כמו שבשעות האחרונות... די... נמאס לי כבר לשמוע  
את המילה קורונה... די די... הקורונה הזו עושה לי קרניים... 
עזוב אותי.. דבר איתי על מה שאתה רוצה.... רק לא על 

כי כעת הקורונה  נו... זה שייך??? לא!!! לא שייך!!!קורונה... 
יו הכל סביב זה הההכל!!!! כל מה שאין או יש עכש

הקורונה... אתה לא יכול פתאום לטייח ולשחק ראש קטן 
ולהגיד עזוב אותי מקורונה... כמה שהקורונה הזו מוציאה 

 לנו קרניים סו"ס היא קורונה וזה ההההנושא!!!
אינטרנט זה נושא ששנאוי עלי!! נמאס לי  על אותו משקל: 

היות שייך )בפרט שאני מתיימר לממנו... לא סובל לדבר על זה... 

אבל מה  לציבור שמור כזה שיש להם עוד משהו בחיים חוץ מאינטרנט( 
שנעשה שאינטרנט זה!!!! זה הנושא!! מה נעשה שזה 
ההההחטא שלנו!! זו הערוות דבר שרח"ל ה' שב מאחרינו.. 

אני לא רוצה שיתבעו אותי משמים למה  לכן אין ברירה!!!
וברחת  טייחת את המציאות... למה הלכת סחור סחור 

מהנקודה... ולכן אין ברירה... כמו שקורונה זו מילה שיצאה 
לכולנו מהאף ובכל זאת צריך להמשיך להתקשקש סביבה... 
ככה אינטרנט זה נגיף עוד יותר בלתי נסבל ואין לנו ברירה 

לא  יהודים: זה זה!!!!!!אלא לזעוק זעקה גדולה ומרה: 
 !!!! הערוד ממית אלא החטא ממית!!! וזה החטא שלנו

אני רוצה לומר לך בנימה אישית: יש נבואה ביחזקאל 
שדופקת לי על הראש ולא נותנת לי מנוחה. הנביא מתנבא 
נבואת פורענות על אותם אלו שיש בידם למחות ולהשיב 
רבים מעוון... ובמקום להגיד את מה שבאמת צריך להגיד... 

  הטעו את עמי לומר שלום.. והינם טחים אותם תפל" " הרי 
יצור: יחזקאל מתנבא על הטייחנים!!!! אלה שמטייחים בק

בעיות מתחת השלחן ולא אומרים את האמת כמות שהיא 
על השלחן... אז זהו!!! שעד כמה שה' זיכה אותי במתנה 
לכתוב גיליון זה ולחזק יהודים... אני לא מוכן להיתבע 
משמים על זה שטייחתי! מי שרוצה לטייח ולברוח מהנקודה 

יהודים יקרים: . לא אני!!! ולכן לא יעזור כלום... שיערב לו..
הצרה שלנו זה אינטרנט!!! זה לא פופולרי. אנשים שונאים 
שמדברים איתם על זה... ואני גם שונא את עצמי כשאני מדבר על 
זה... אני מרגיש כמעט כמו פטיפון שעוד פעם מדבר על אותו 

לא!!! יהודי עובד ה'  )כמובן שמי שלא אז נושא... אבל זו הצרה שלנו!!!
שמור שאין לו שום זיקה לאינטרנט... אז גם גיליון זה יודע לכתוב על עוד  

אבל כלל ישראל ואני בתוכם...  ביהדות...(  כמה וכמה נושאים
אנחנו צריכים להתחזק מול הנושא הזה!! עוד שמירה!! ועוד 

זה!!!!  יידן: תבינו את  צעד אחד אחורה!! ועוד התנתקות..   
תבינו שזה הכתר שה' מזמין מאיתנו!!  תבינו שזה הקורונה!!

ה' מזמין התנתקות והתגברות של גבורה מהאיום הרוחני 
הזה... ה' רוצה עוד צעד אחד אחורה.. וה' יודע שזה קשה לנו 
ובכל זאת!!! אנא... תקרא את המאמר המרכזי בגיליון זה... 

י שזה כן נוגע ואם זה לא נוגע אליך.. תעביר את זה למ
 אליו...



 

  

המשך: ה' "קורא" לנו קריאה ראשונה  
 שניה ושלישית 

לוט המבוהל שואל את מלאך ה'... סליחה שאני 
שואל... ההר הזה... איזה חסימה יש לו?? יש לו  
חסימה מספיק טובה מהרשת של סדום?? עונה  
המלאך ללוט: זה בסדר!! מה אתה מתווכח... אני 
מלאך ה'!! ואני אומר לך שזה בסיידר... זה אמנם 
חסימה לא הכי הכי הרמטית... זה לא לגמרי רחוק  

סדום ואברהם מסתמא לא היה מסתפק במרחק מ
מטר הזה... הוא היה לוקח שתי מטר... הוא היה רוצה 
חסימה שמרחיקה אותו קצת יותר מהכיעור של  
סדום... אבל בשבילך?? בשבילך זה בסדר... תהיה 
רגוע!! בשביל הרמה שלך... מאיפה שהיית עד עכשיו 
 זה ודאי מספיק... אם אתה הגעת עד לכאן... עד

להר... בשבילך זה כבר מספיק רחוק מסדום!!! 
 בשבילך זה מספיק ניתוק מסדום!!! 

לוט נבהל!!!! התשובה הזו לא עשתה לו טוב... הוא  
לא נעים לי... אבל  פונה למלאכים כולו רועד מפחד: 

תבינו אותי... יש לי נערווען... אני אמנם סומך 
! עליכם... אבל תבינו.... בסדום יש כעת אאאאאש!!

הלב   "פן תדבקני הרעה ומתי..."ואני... אני מפחד 
שלי עדיין לא שקט... אני עדיין אאאפס... מרגיש לא 
מספיק מנותק מסדום... ו... ו... ופן תדביקני הרעה 

 ומתי... 

"הנה נא העיר הזאת קרובה לנוס שמה והיא מצער, 
לא  אמלטה נא שמה, הלא מצער היא ותחי נפשי", 

עים לו להגיד למישהו שהוא לא  נעים ללוט!!! לא נ 
עד היום   סומך עליו... ועוד למי?? למלאכים ? ! ? ! ? 

סמכתי על כולם.. על סדום... על עצמי... סמכתי על 
כל איזה מוכר פלאפונים חאפער שאמר לי שהוא 
יודע לנתק... הייתי בטוח שגם אם יהיה לי מכשיר 
 פרוץ... אבל זה לא ידביק אותי.. .כי יש לי חוסן

 פנימי... 

והנה!!! פתאום כשמגיעה אש!!!!! כשיש אש אני לא  
כן...  לוט חושש ובצדק סומך אפילו על מלאכים!!!! 

שעם כל הכבוד למלאכים אבל עדיין... יתכן שהם לא 
מספיק מבינים את "חומר העניין..." כי סו"ס 
מלאכים עשויים מאש ולכן יתכן שהם לא כ"כ 

: למלאכים גם אין כ"כ )על אותו משקלנבהלים מאש... 

ניסיונות... הם לא יודעים מה עלול לקרות לי כשאני יושב באמצע  
לילה מול רשת פתוחה ובדיוק אין לי מצב רוח... נאום כותב 
השורות... שישאר בינינו... כשזה מגיע לנושאים האלו אתה לא 
יכול לסמוך על אף אחד... כי רק אתה יודע מה קורה כשהיצר הרע  

לוט   לטראנס... ושוב: שישאר בינינו... דברנו בקודים...( שלך נכנס
מחליט להחמיר על עצמו והתרחק עוד קצת... עד 
העיר צוער!!!! אבל מה אתה חושב... ש... שזה נגמר 

גם אחרי שלוט כבר הגיע  מה פתאום!!  בזה??
לצוער... עדיין נשארו לו קצת נערווען... הוא עדיין 

ר... וישב במערה הוא  ויעל לוט מצוע פחד להידבק. 
 מה אעשה...  יש לי נערווען... !!! ושתי בנותיו 

--- 

לוט אחייני האהוב: ליבי עליך!! כשאמרתי לך  
שסדום רעים וחטאים לה' מאוד!!! וזה עלול להדביק 
אותך... מה אמרת?? עזוב... יש לי חוסן פנימי... אל 
תהיה לי פאנאט... רבנים: תהיו ריאלים...  והנה 

מלאכי השרת אומרים לך שזה בסייידר...  פתאום 
המלאכים  !! ואתה צודק!!ואתה לא סומך עליהם!!! 
המלאכים יודעים מה קרה קיבלו את הטענה שלך!!! 

למלאכים שבאו לכאן בפעם הקודמת ונכשלו 
   בעבירה... 

לוט לוט: מתי תבין שלהיות רע וחוטא זה לשחק  ב א  
 ש ! ! ! ! ! !  

מתי תבין???? למה אתה מחכה שתגיע אש?? 
תקשיב לבנות שלך... תקשיב לבת קול שכבר  

הלב ולוחשת לך כל הזמן: ש... מחלחלת לך בתוך 
שזה לא מתאים לך!!! תבין שזה אש!!!! כשזה יהיה 
אש... אז כבר תבין... אתה כבר תבא בנקרות צורים  
ובסעיפי הסלעים מפחד ה' ומהדר גאונו... כעת!!! 
כשהקורונה משתוללת כולנו כבר מבינים שצריך  
לקחת מרחק... כעת כולנו יודעים שזה לא בושה 

 י לא רוצה להידבק.. להגיד שאנ

ה' שולח לנו קריצה משמים!! תלמדו!!!! תלמדו  
 שצריך להתרחק!!! 

לוט אחייני היקר: בשעתו לא הסכמת לפרוש 
מסדום... למה?? טענת שהיום סדום זה כככככל 
העולם... מי שמתנתק מסדום הוא מנותק מכל 
העולם...  נו... כשהגיע הגפרית ואש...  ואז ברחת 

  אתה באמת חושב שכל העולם מת!!!! כעת למערה... 
הבנות שלך כבר באמת חושבות שנגמר העולם ואין 
איש בכל הארץ שיכול להתחתן איתנו... כן... הכנסת 
להם בראש שכל העולם מתחיל ונגמר רק ברשת של  
סדום... ואם סדום עלתה באש... אז אין!!! העולם 

 נמחק... העולם נגמר!!! 

.. העולם ממשיך  לוט. -אז לא!!! יש לך טעות
להתקיים גם אחרי סדום... ואם נצלת כעת ונשארת  
בחיים זה רק בזכות פעטער אברהם שהסתכלת עליו 
בחצי בוז... ורחמת עליו שהוא מנותק מהעולם... אבל 
לא!!!! הוא נשאר שתול בבית ה' בחצרות אלוקינו 
יפריח והוא קורא לך... לוט... תחזור הבייתה... תפסיק 

ם מנותק מכל העולם... כי נכון לחשוב שאברה
לעכשיו אתה הוא זה שנמצא במערה וחושב שהעולם 
נגמר... צא!!!! צא מהבועה... תפסיק לחשוב שהעולם 
מתחיל ונגמר ברשת... תבין שיש עולם יפה וטוב 

 שמחכה לך מחוץ לבועה הזו... 

--- 

יהודי יקר: בימים טרופים אלו שכולנו בבהלה "פן 
ה... הרי בימים אלו לוט הוא תדבקני הרעה" חליל

 הסמל והדוגמא שלנו!!!!

הגיע הזמן להרכין את הראש ולומר: אבל אשמים  
   אנחנו!!

כן... אנחנו אמרנו שאי אפשר בלי הרשת... אמרנו 
כותב השורות טענתי כל   -שזה לא ריאלי... אני בעצמי

הזמן שאי אפשר להיות מנותק מהעולם... אם אין לי 
... אז אני בבידוד... די!!! תפסיקו חיבור לאינטרנט אז

להיות פאנאטים... תפסיקו "להמליץ" לי לעשות 
חסימה לאינטרנט... תפסיקו "להנחות" אותי שצריך 
להישאר כמה שיותר מבודד... תפסיקו לקנוס אותי 
ולעשות עלי עליהום קהילתי ולהכריח אותי להחזיק 
פלאפון חסום... תפסיקו להיות מנותקים 

 !!מהמציאות!!
והנה זה הגיע!!!! הגיע קורונה קטנטנה... בלי גפרית  

והיא מכניסה אותנו לבידוד!!!  ואש... בלי לדבר... 

אוהו בידוד... כולנו בבידוד... וההמלצות וההנחיות 
והאכיפות והקנסות... מגיעים ממי?? הפעם זה לא 
מגיע מהכיוון של אברהם אבינו!!!! הפעם זה מגיע 

ם!!! הפעם אנחנו בורחים דווקא מהכיוון של סדו
ונמלטים עד עמקי נשמתנו ומתנתקים מכל העולם... 
ה' הוכיח לכל העולם שאפשר לסגור חנויות ולשמור 

  -אבל לנו החרדים שבת... וזה אולי מסר לחילונים...  
ולא  גם לנו ה' מוכיח... שאפשר!!! אפשר להתנתק!!! 

רק שאפשר... אלא כשזה אש ומסוכן... כאן פתאום 
לנו מבינים שחייבים להתנתק. כאן כולנו מגלים כו

רצינות תהומית ומבינים שאין כאן המקום להיות יפי 
נפש כי בנפשנו הוא... הדמוקרטיה זזה לפינה... וכולנו 

 למדנו להתרחק ממה שמזיק לנו... 

עדיין לא מאוחר!!! עדיין יש לנו אפשרות לעזוב את 
קפוץ...   הרשת של סדום ולחזור לחיקו של אברהם...

 קפוץ על הקרון האחרון... 

--- 

יהודי יקר: אם אתה זוכר... לפני "לא הרבה זמן" עברנו 
שלוש מערכות בחירות!!!! למה זה קרה? למה היינו 

אם   אז ככה:צריכים לעבור בחירות שלוש פעמים?? 
היית שואל אותי לפני חודש ימים לא הייתי יודע מה 

שמיד לאחמ"כ פתאום -לענות לך... אבל כעת!!! כ
כעת זה  קום כולו הגיעה הקורונה וזעזעה את הי
   זועק!!! זה ברור כשמש בצהרים...

הקב"ה פשוט רצה למפות את השטח!!!! הקב"ה רצה 
שאחינו התועים החילונים יחליטו אחת ולתמיד מה 
סיווג השייכות שלהם ליהדות... שיחליטו אחת 
ולתמיד איפה בדיוק אוחזת הזיקה שלהם לה' 

 ולתורתו... 
ספיק בקושי... טעון האם ציון טוב... כמעט טוב... מ

 שיפור... תחליטו!!!
הקב"ה קרא להם לקריאה ראשונה... רבותי: 

 להחליט!!! ומהר!!!! 
עברה קריאה ראשונה... ואז הקב"ה קרא להם 
לקריאה שניה... שוב ניתנת לכם אפשרות  לערער... 
להתקדם... לנסוג לאחור... לזוז ימינה או שמאלה... 
)ולכן באמת החרדים והיהדות היו עיקר הנושא בשלושת מערכות 

ואז הגיעה הקריאה השלישית.. זהו!  בחירות האלו...( 
יד ושלום!!!!!!  זהו!!! הבירור כעת תחליטו אחת ולתמ

הוכרע... כל אחד מהאחינו התועים מיקם את עצמו 
סופית בחזקה של ג' פעמים איפה הוא בדיוק ממוקם 
בייחס לה' ותורתו... האם נגד לגמרי... או בעד... או 
משהו באמצע כזה.. בלוק ימין כזה...  עד כאן 
הבחירות הקטנות... בשלושת מערכות הבחירות האלו 

 הקב"ה מיצה את הבירור מול החילונים... 
זה הסיפור הקטן... הייתי קורא לזה "הבחירות  

 המונציפאליות"!!!  

ואז!!!! מיד אח"כ!!!! מיד הגיעה מערכת הבחירות 
היותר משמעותית... הקורונה!!!!!!  קורונה זה כבר 
בחירות לנשיאות... הגיע הזמן להחליט האם אתה 

ליך את הקב"ה או... או בוחר לקחת "קורונה" ולהמ
לא?? תחליט אחת ולתמיד איפה אתה ממוקם!! לא 

אנחנו עכשיו נמצאים   אתה!!!!!! החילוני... לא הגוי...
בתקופה מאוד מכוננת... הקב"ה קורא לכל אחד ואחד 
מאיתנו לקריאה ראשונה שניה שלישית... תחליט מה 
אתה!!!! האם אתה שייך לי או לא?? אתה ירא 
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 לא??? אלוקים או
--- 

וכאן תרשה לי לדבר שוב על הנושא השנאוי 
עליך וכ"ש עלי... הנושא של האינטרנט!!!!  
כידוע: במאבק נגד האינטרנט... יש כל מיני 
גופים קיצוניים שמשתמשים בביטויים שקשה 
לנו לשמוע אותם... הם אומרים שהאינטרנט זה 
 שואה... וזה גרוע יותר מהנאצים... בינינו... אנחנו

לא אוהבים את המשפטים המוקצנים האלו... לי 
באופן אישי זה לא עושה טוב... אבל בימים אלו 
שהלב שלנו מתעורר ואנחנו בסה"כ רוצים 
להתחזק... תרשה לי להסביר לך נקודה עמוקה 
מסוימת... ש... שתבין מה באמת כן האסון 
הנוראי שיש ברשת הלא חסומה!!!! אתה 

 מסכים לשמוע??? 
לנתח רגע: מה ההבדל בין המצב של  בא ננסה

כלל ישראל לאחר השואה למצב שלנו כיום... 
 כעת ועכשיו??? 

בשואה כלל ישראל   הייתי מגדיר את זה ככה:
 שבר את האגן!!!  

שלא נדע... בן אדם ששובר את אגן הירך זה 
נורא!!! אגן היריכיים כידוע הוא מערכת צלעות  

א שאחראית על כל התנועה של הגוף וממיל
רח"ל אדם ששבר חלילה את האגן הוא מפורק 
לגמרי... מרותק לגמרי... כל תנועה שהוא צריך 
לעשות כרוכה בכאבים גדולים.. אי אפשר ככה 
לחיות... חייבים לנתח... ואז עושים ניתוח... 
ואחרי הניתוח יש שיקום ארוך... תרגילי 
פיזוטרפייה קשים ומתישים... אבל!!!! בסופו 

)שאתה בים בינינו הרבה אנשים של דבר מסתוב

ששברו את האגן... והם  בטח מכיר לפחות אחד(
עברו ניתוח... בניתוח חיברו בחזרה את 
השברים... ולאחר תקופה קשה אתה ב"ה רואה 

 את הבן אדם מתהלך כאחד האדם... 

מבחינה מסוימת זה מה שעם ישראל עברו  
בשואה... בשואה כנסת ישראל שברה את  

יה שבר אדיר!!!!! כלל ישראל  האגן... זה ה
התפרק לגמרי... אבל!!! ניצולי השואה היו 
אנשים מאוד גיבורים... חדורי רצון חיים בלתי 
נתפס... והם פשוט אספו את השברים... במו 
ידיהם עשו את הניתוח הנדרש... עברו את כל  
תרגילי הפיזוטרפיה המתישים... ופשוט שיקמו 

)אנחנו יסופר...  את כלל ישראל... לא יאומן כי

חבים להם את כל ההמשכיות... ואנחנו נעשה את זה 
באמצעות זה שאנחנו נשמור על עצמנו ועליהם שלא 

עד כאן מה שהיה    יתפשט נגיף הקורונה ואכמ"ל...(
   בשואה!!!!

אבל כיום???  כיום עם ישראל לא שבר את  
האגן... ממש לא... אתה רואה כעת משהו 

אדרבה... הכל שלם...  ממש לא!!!! מפורק??? 
יפה... הולך... רץ... חי נושם ואפילו בועט...  

בבית חולים יש משהו יותר מלחיץ משבר  אבל!! 
האינטרנט  קוראים לזה נמק רח"ל!! באגן!!!! 

שחדר לנו לתוך הנשששמה והשתלט לנו על כל  
    נמק!!!!!!היקף החיים זה 

 נמק??? --אתה יודע מה ההבדל בין שבר באגן ל 

זה ריקבון פנימי... זה יכול להיות משהו  נמק
מאוד קטן... זה יכול להיות אפילו באגודל של 

הרגל... אבל זה רקבון!! וכשמדובר ברקבון מבפנים זה 
איום ונורא!!! בבית חולים מתייחסים לנמק כפאניקה 
הרבה יותר גדולה משבר באגן... כי נמק זה לא משהו 

משהו  שמתפרק שאפשר לחבר אותו... נמק זה
שמחסל את עצמו מבפנים ו... וכשזה מגיע לשלב 
מסוים כבר אין מה לעשות... הבן אדם מסתובב כאילו 
הכל בסדר... אין שום בעיה... הוא מצידו לא מרותק  
למיטה ויתכן שאפילו לא כואב לו כלום... אבל יש כאן 
אבר שצריך לכרות אותו... ואם לא כורתים אותו הנמק 

 ישמור... וכאן ניתוח לא יעזור!!!!  מתחיל להתפשט וה' 

כשמגיע איזה   זו ההגדרה של המצב שלנו כיום...
מישהו ואומר לך שאינטרנט זה שואה... זה מעצבן... 
אנחנו מסתכלים עליו כמו איזה בן אדם שנחת 
מהירח... מה אתה רוצה?? בשואה עם ישראל היה  
מפורק לגמרי... כלל ישראל שכב על אלונקה מאוזן 

רי... ואילו כיום??? הכל זז!! נוסע קדימה!! הכל לגמ
 טוב!! על מה אתה מדבר????

נכון!!! אתה צודק!!! לקחת בן אדם שמהלך על שתי  
רגלים ולהכניס אותו בבת אחת לכסא גלגלים ולהגיד 
לו אתה נכה... זה מאוד מעליב!!!  כן... אז יש לי נמק 

לך  כה???  באגודל של הרגל... אז מה... לכן אני נהייתי נ
 נכה  ק ט ן   עליך!!!!  -תסביר לבן אדם הזה ש 

אתה מתהלך כאן בבית חולים ואתה רואה את היהודי 
הזה שלוקחים אותו עם כסא גלגלים ואתה מרחם 

הבן אדם הזה אמנם שבר   אל תרחם עליו!!!! עליו...?? 
את האגן... אבל הוא כבר אחרי הניתוח.. והוא בדרך 

זוטרפיה... והוא כבר מתחיל להחלמה ועובר תרגילי פי
ללכת קצת ועוד שלושה חודשים הוא יחזור לעצמו  

הוא  )למרות הכסא גלגלים(לגמרי.. בקיצור: הבן אדם הזה 
עם הפנים קדימה!!!!  ואילו לך??? לך יש נמק... יש לך 
רקבון פנימי ברגל שאמנם כעת אתה הולך על שני 

רק  רגלים אבל אתה  הולך כל הזמן אחורה... הנמק
מחמיר מיום ליום... ואם לא תתפוס את עצמך  בעוד  
מועד... אתה עוד מעט תכנס לכסא גלגלים כרות  

ואת הנקודה הזו  רגלים ולא תצא ממנו לעולם!!!!  
 צריך להבין!!!! 

השואה הייתה נוראה!!! היא פירקה אותנו 
 לחתיכות!!!! 

רק  ---אבל ניצולי שואה היו בני אדם עם נפש בריאה
!! אדם בריא שהוא מפורק... הוא צריך מפורקת!

לאסוף את השברים... לקחת את כל חלקי הנפש 
שהתפרקו ולחבר אותם בחזרה... וניצולי השואה עשו 
את זה בגדול... השתקמו בגדול!!!!   ואילו אנחנו??? 
הכל בסדר איתנו... שום דבר לא מפורק... הכל שלם... 

ו את אבל הרשת שחגה על הנשמה שלנו ולוקחת לנ
כל האישיות זה משהו שמרקיב מבפנים...  כאן זה לא 
משהו שמתפרק... זה רקוב!!!! ועם נמק אין הרבה מה 

 לעשות... 

ואת הקורונה הכ"כ לא נראית על פני השטח... אנחנו  
 צריכים לזהות!!!!   

האינטרנט הוא רקבון שקט שהולך ומחסל אותנו 
אך מבפנים... כשיש נמק חייבים לכרות!!!! ונעב

כורתים!!!! וכשהמשיח יגיע הוא יצטרך לכרות עם  
המון המון כאב... ועל זה נאמר: "ואשלם ניחומים לו 
ולאבליו..." יהיה צריך נחמה... נחמה על נשמות יקרות  
שקרובות ללבנו שלמרבה הצער שלא תפסו את עצמם 

בעוד מועד... ו... וכשמשיח יגיע כבר לא יהיה מה 
מאוחר!! אנחנו נמצאים  לעשות...  כעת עדיין לא

עדיין בתקופה של הבירור!!! אנחנו כבר אחרי 
הבחירות המונציפליות... אנחנו אחרי המיפוי של 
אחינו התועים... הם כבר אמרו מה העמדה שלהם 

  )הם עדיין יכולים לחזור בהם... והלוואי...(בייחס ליהדות... 
אבל כעת אנחנו בעיצומם של בחירות הרבה יותר  

!! הקב"ה מכניס כל אחד מאיתנו פנימיות
לקלפי!!! לבידוד!!!! וקדימה... ה' קורא לך לקריאה 
ראשונה שניה ושלישית... בני היקר תקבל החלטה 
אחת ולתמיד!!! מי אתה?? ולאן אתה שייך?? מה 
הסיווג שלך?? איפה אתה ממוקם? האם אתה 
שייך ליהודים היראים ושלימים שמבינים שצריך 

רחק פן תדבקני... או שאתה חסימה וצריך להת
מחכה שיגיע האש וגפרית של "הנה היום בא לה'  
בוער כתנור..." תחליט!! תקבל החלטה אחת 
ולתמיד!!! יהודי יקר: תאר לעצמך שאתה עכשיו 

הקב"ה מעמיד  ה ח ל ט ה ! ! ! !  ברגע מכונן של 
אותך מול שחור לבן... וזהו... אל חזור!! מה אתה 

 בוחר?? 
)ולכן אני נעלב אני מכיר אותך מקרוב... בינינו... 

  בשבילך ומפריע לי שיש כאלו שמדברים יותר מידי תוקפני( 
אני יודע שאתה בסה"כ יהודי טוב... ויש לך הרבה 
חמימות ליידישקייט... יש לך נקודת אמת פנימית 
מסוימת שהלוואי על כולנו... והסיבה שיש לך 

זה יותר  פלאפון פרוץ ללא חסימה זה כי... כי...
נוח... ואולי יותר זול... בקיצור: כל מיני שיקולים 
שהם לא "סופר עקרוניים..." כלומר: לו יצוייר שהיו 
מצמידים אותך לקיר והיו שואלים אותך בצורה  
רשמית ובלתי מתחמקת: מה אתה בוחר?? לאן 
אתה שייך?? היית בוחר להיות חבר אני לכל אשר  

אפון כשר יראוך ולהיכנס תחת חסימה ולפל
 ולהתנתק מכל הרוע הלא מבוקר שיש באינטרנט... 

רק מה?? אתה חי את החיים... זורם את החיים... ויצא 
אז זהו!! שאנחנו כעת  לך ככה שזה יותר נוח לך... 
 נמצאים בתקופה לא זורמת!!!! 

תפקח עיניים.. תסכים איתי שאנחנו נמצאים בתקופה 
לקיר ורוצה ממש לא זורמת!!! הקב"ה מצמיד כל אחד 

לשמוע לאן הוא שייך!!!! הקב"ה כעת קורא לנו בקריאה  
ראשונה שניה ושלישית... אנא ממך: תקפוץ על הקרון 

 האחרון של הרכבת האחרונה שיוצאת מהרציף... 

אין   חשוב לי להדגיש... שורות אלו נכתבות מלב טהור!!!
 ס!!לי שום אינטר

דבר... אין אני מבטיח לך שאני לא מרויח מזה שום 

פלאפונים כשרים... ואני לא מקבל של  לי חנות
משכורת על החסימה. המניע היחיד שעומד 
מאחורי שורות אלו... אהבה אמיתית אליך.. אתה 

אתה  של אברהם אבינו...  לא אחייןלא לוט... אתה 
בן ביולוגי של אברהם... ובברית שלך אמרו: אשר  !בן!!!

ציוה להציל  חי חלקנו...  קל  --כרת ידיד מבטן... על כן
ה' ציווה!!!! ציווה להציל  ידידות שארנו משחת

ידידות שארנו משחת!!! ה' ציווה ואיך נעמוד 
אבל  מנגד...  ה' בעזרת ה' יציל אותנו מהקורונה... 

אנא... קיים את הילד הזה   מי יציל אותנו משחת??
ששמו אתה!!! קיים את הברכה שברכו עליך  

' נשק אותך בראשך ואמר לך: ברגעים הגדולים שה
בדמייך חיי... הצל את עצמך משחת... למען אבא 
שבשמים שמחכה לך!!!! תן לאבא שבשמים את 

 !!!!!  אותךהדבר היקר לו ביותר בעולם... 
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 משיח נאו!!!!!  
הסטריליות והמרחק והבידוד שנדרש בימים אלו מספקים המון המון חומר למדור זה... זה ממש מזכיר את ההנהגות של אוכלי חולין בטהרה...  

דו  לאחוז בי כידוע בגיל חינוך של תינוק יש כל מיני שלבים... )סוכה מב.( היודע לדבר אביו מלמדו... והיודע לנענע אביו לוקח לו תפילין... והיודע 
לין על ידיו  של אביו עולה לרגל... ו... ויש בגמ' עוד שני שלבים: תינוק היודע לשמור גופו אוכלין על גופו טהרות!!!! ותינוק היודע לשמור ידיו אוכ

ינוק  טהרות!! אני רוצה לספר לכם: שאני בן אדם שמתקרב לגיל העמידה ועד לפני שבועיים אני חושב שעדיין לא הגעתי לגיל חינוך של "ת
היודע לשמור גופו" והנה!!! כעת אני רוצה לבשר לכם קוראים יקרים: שבסוף שבוע שעבר... לאחר שבוע ימים שהשתדלתי מאוד להקפיד על  
כל ההרחקות הנדרשות מטעם משרד הבריאות... לקראת שבת התחלתי להרגיש.. שהנה... אני כבר יודע לשמור גופי!!! כבר נראה לי שאני בשל  

 ילד בגיל שש בזמן חז"ל... זה בסדר... אפשר כבר לסמוך עלי שיש לי מודעות לשמירת גופו...    למדרגה של
כן... כמו שהיום ילד שיודע להתפלל עושים בחידר מסיבת סידור וכל האמהות והסבים והסבתות מגיעים וזה נורא מרגש... אז בזמן שביהמ"ק  

. בסוף כיתה א' היו עושים מסיבת טהרה!!!! ב"ה יענקי כבר יודע לשמור גופו... כן... זה גם  היה קיים... בחידר של בני החברים היה עוד מסיבה..
קבלתי את   אז הנה!!! בזכות הקורונה... בזכות שבוע ימים של התרחקות מאוד מרגש... ליענקי יש כבר מודעות להתרחק מכל דבר שמטמא... 

רשות הדיבור בבית הכנסת המאולתר ואמרתי לציבור: שמגיע לי מזל טוב... ואני חושב שאני כבר יכול לקבל תעודה של תינוק יודע לשמור  
גופו... אבל מיד במוצאי שבת מישהו הראה לי עוד כמה הוראות חדשות שצריך להתחיל להימנע מלנגוע בכל מגע שיתופי... אם זה ידיות או  

)זה מדהים!! כי גם בטומאת  נים של תאורה ואם זה "נדרים" וליזהר מלנגוע במשטחים ובפרט ממתכת שהנגיף שורד עליו יותר מכל דבר אחר... לחצ

ד  ואז החלטתי שאני מתחיל להקפיד שאם נגעתי באיזה ידית וכדו' אני לא נוגע בפנים ע מת... בכלי מתכות רף הטומאה הוא בדרג אחד יותר משאר הכלים(
 עדיין לא!!!! שאני לא שוטף ידיים בסבון... ו... ו... וזה פשוט לא הלך!!! ואז גיליתי שנכון... על הגוף שלי אני כבר יודע לשמור!!! אבל על הידיים 

את מגע  כן... בחידר של החברים זה שתי כיתות נפרדות!!! בכיתה א' הילדים לומדים לשמור על הגוף... ואז הם נאמנים שהם לא נטמאו בטומ
משא ואוהל... אבל הם עדיין לא נאמנים על שמירת ידיים!! זה רק בכיתה ב'... אז אמנם עשיתי קידוש בבית הכנסת על שהגעתי לגיל חינוך  

שבשעות   וכעת!!! במעמד זה!! ומעל במה זו אני רוצה לעדכן אתכם קוראים יקרים... שמירת גופו... אבל לשמירת ידיו עדיין לא הגעתי... 
ונות... לאחר כמה וכמה ימים שאני מאוד מאוד נזהר שלא לנגוע בידיים איפה שלא סטרילי לגמרי... אני מתחיל להרגיש לאט לאט שאני  האחר

כבר מתחיל להתקדם לשלב הבא!! לשלב של תינוק שיודע לשמור ידיו!!!! וזו בשורה מאוד מאוד משמחת... כי תאר לעצמך שמחר מגיע  
מי יודע!!!! מי יודע אם זו לא אחת מהסיבות למה אנחנו צריכים כ"כ לשמור כעת על כללי  נוק שלא הגיע לגיל חינוך... המשיח... ואני עדיין תי

אין זמן!!! משיח מגיע!!! ומי יודע... אולי עוד בחג הפסח הזה נזכה לאכול מן הזבחים ומן הפסחים... ואם אכן כך... אזי אמנם יהיה   ההגיינה... 
אבל למי שיודע... כל ההיתר של טומאה הותרה בציבור הוא רק בייחס לטומאת מת... אבל בייחס לשאר הטומאות   אה!!!! בטומ קרבן פסח הבא 

 לא!!!!!
...  זאת אומרת: אם ירצה ה'... והלוואי ואנחנו נבא להקריב קרבן פסח בטומאת מת... אבל אני אצטרך להיות טהור מטומאת נבילה, ושרץ, ונדה, ו

.. מי שנוגע בעם הארץ זה כמו שהוא נוגע בזב!!! ואת זה אי אפשר להקריב בטומאה... בשביל זה אנחנו כעת מתלמדים  וטומאת עם הארץ.
ועוברים קורס מזורז לדעת להתרחק מאנשים מסוימים... כן... כשמשיח יגיע בעזה"ש יהיו כל מיני אנשים שלדאבוננו הרב יהיו טמאים בטומאת  

עצמו לידיים מהר מהר בימים אלו ולא יסיר את אלוהי הנכר שבקרבו בעוד מועד... הרי כשמשיח יגיע יהיה לו גדר  זיבה!!! כל מי שלא יתפוס את 
של עם הארץ שהוא ובגדיו הם אב הטומאה מדרבנן!!! ואם חס ושלום אני אפגוש אותו בירושלים בכניסת יום טוב של חג הפסח לאחר  

כם... באותו רגע נפסלתי מלאכול קרבן פסח!! כי אני ראשון לטומאה... )ואם ח"ו אני אגע בחסה  השקיעה... ואני בטעות אלחץ לו יד לשלום עלי
של המרור... הרי החסה הזו תהיה שני לטומאה... ואם החסה הזו בדיוק תגע בתרומה, התרומה תהפוך להיות שלישי לטומאה!!! ואם התרומה  

ואז כל הרשימה הזו נכנסת לבידוד... גם אני, גם החסה, גם התרומה, וגם הקרבן פסח, כולנו נשאי טומאה  )הזו תגע בקרבן פסח הוא יפסל מדין רביעי לטומאה... 

נו... עכשיו אתה מבין למה צריך כבר עכשיו להתרגל לסטריליות??? אתה רוצה שאחרי כל מה שעברנו... אחרי שסו"ס   ומודבקים של העם הארץ הזה(
 בר בירושלים... על כזו שטות תפסל מלאכול קרבן פסח?? נבנה בית המקדש... אחרי שסו"ס אנו כ

 בשביל זה כבר עכשיו אנחנו צריכים להתרגל לשמור על גופנו!! ולשמור על ידינו!!  
הוא כבר יודע שהוא נחשב חבר!!! וכל מה שנותר לו זה רק לשמור על   אבל שיהיה בריא אדון אז נדברו... הוא כבר סידר לעצמו את החיים!!! 

דיו שלא לנגוע בעם הארץ... אדוני היקר: מאיפה אתה כ"כ בטוח שאתה הוא החבר טהור ואילו החבר שלך הוא העם הארץ?? אולי הפוך...  גופו וי
כעת!!! נכון לעכשיו... אפשר עדיין לשחק אותה...   כן... זה עוד חשבון הנפש!! לא עוד!! אלא זה עיקר חשבון הנפש המוטל עלינו בימים אלו.. 

ת חיים כפולים... מי שרוצה יכול לשחק אותה צדיק ומתחת השלחן למסמס ולעשות במחשכים מה שהוא רוצה... ומי שרוצה יכול  אפשר לחיו
)ישעיה יא( ויצא חוטר   אבל כשמשיח יגיע נגמרו המשחקים!!! הסוף להצגות!!!!לכתוב אז נדברו ולחוש מעצמו שהוא המחנך של העולם... 

ה'... והריחו ביראת ה', ולא למראה עיניו ישפוט ולא למשמע אזניו יוכיח "כי בחכמת ה' שבקרבו ידע ויבין מי זכאי ומי  מגזע ישי... ונחה עליו רוח 
האמיתי מאחורי הארשת חייב..." )רש"י( איזה פחד!!! נגמרו הסיפורים... אי אפשר יותר להחביא בכיס את המכשיר... וגם לא להחביא את הפרצוף 

אוהו... מחכים לנו הפתעות...  וזה מלחיץ!!!!!ססמאות ואין זיופים... המשיח יחדור לכל אחד לתוך תוך הלב ויזהה מה הוא בדיוק שווה!!!  הצדקנית... אין יותר
שהם  נעימות... כן... יהיו כאלו שחשבנו שהם שוים יותר ויתברר שהם שוים פחות... ויהיו כאלו שחשבנו שהם פחות או יותר ויתברר חלקם יהיו מאוד לא

לא רק חיצוני... אלא גם ובעיקר פנימי!! מי אני באמת... האם יש לי משהו  ואין ברירה!!!! צריך להזדרז!!! להזדרז לעשות בדק בית פנימי!! רחמנא ליצלן... 
וקים בלהוכיח עד כמה הממסד מבפנים... או הכל אצלי ססמאות חלולות... כן... אני יודע שיש כאלו שיחגגו על השורות האלו... אלה מהרשת שכל הזמן עס

ות של רקוב והכל פוליטיקות ומסססחרה... הם מאוד מחכים למשיח שיגלה את הפרצוף האמיתי של המערכת והממסד... שפתאום יוציא החוצה את כל הצביע
מה שנכון נכון!!! יהיו כמה וכמה  !!!כן... אתם צודקים כל מיני אנשים חשובים עם פראקים... שהמשיח פתאום יראה לכולם את הפרצוף האמיתי שלהם!!! 

זה יהיה  אנשים מכובדים עם פראקים שיתגלו כצבועים והמשיח לא ישא פנים לאף אחד... אבל עדיין... הם יהיו רק התחנה השניה!!!! כי התחנה הראשונה 
ה שהההכל לכלוך ופוליטיקה ואינטרסים שפלים... הרי אתם!!! אתם שהייתם עסוקים כל היום וכל הלילה בלמרוח בוץ ורפש על כל העולם... ולהוכיח עד כמ

הולך לעשות בסופו של יום אצלכם שוכנת הצביעות הגדולה ביותר!!! אתם אוכלי אבר מן החי... אתם אלו שמתענגים לאכול אנשים חיים...  בקיצור: המשיח 
מהר להתחיל ללמוד מוסר... מהר לעשות בדק הבית בכל חדרי הלב... לבדוק פסח!!! לנקות את כל הזבל ולהוציא אותו החוצה... אתה שומע אדון אז נדברו??? 

 טוב טוב מי שם בוחש בקלחת... איזה מידות רעות עומדות מאחורי כל מעשה... מהר מהר!!! משיח נאו!!!! הברו נושאי כלי ה'!!! 
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 בקרוב ממש 



“ 

 

 כמה מילים על "אמונה" שכה נחוצה לנו כעת 
בימים אלו יש צורך מיוחד להתחזק באמונה... ולמה??? כי כידוע... המשימה הקשה והמורכבת 

אמונה ---ביותר שמוטלת על יהודי בעולם הזה זה השילוב המנצח בין חובת השתדלות ל
ומוטל עלינו   ששניהם מוטלים עלינו ביחד!!!! ובטחון!!! מדובר בשני ניגודים הכי קיצוניים שיש...   

 נות לשלב ביניהם ולמזג אותם במינון מדויק... את האומ
מצד אחד יהודי צריך לחיות באמונה שהכל בגזירת עליון... יהודי צריך פעמיים ביום לעצום את 
העיניים ולומר: אין כלום!!! אין טבע!! אין עוד מלבדו!!! הכל בגזירת עליון... ומצד שני: תוך כדי 

ו ומיד אחרי התפילה לשטוף את הידיים בסבון בגלל  הוא צריך לשמור שני מטר מרחק מחבר של
 כללי ההגיינה הנדרשים כעת... וככה כל הזמן!!!

לא נכנס כעת לנושא הזה... למה ככה הקב"ה רוצה שאנחנו נחיה?? אבל ככה זה!!!  עכ"פ המיזוג 
שבין חובת השתדלות לאמונה ובטחון הוא דינמיקה שהמינון שלה משתנה כל יום וכל שעה לפי 

 העניין... 
 זה כמו הגה שהנהג כל הזמן יושב ואוחז בו... וכל הזמן מתמרן...  

זה הברזים של המקלחות של פעם!!!! היום כידוע  הדוגמא הכי ממחישה שמצאתי לזה... 
במקלחת יש רק ברז אחד... ימינה חם שמאלה קר... אבל פעם היו שני ברזים... ברז אדום של מים  

 רים... )שמעתי שכעת זה שוב חזר לסטייל... ברוך הבא...( חמים וברז כחול של מים ק
צריך מיומנות מיוחדת לדעת איך משחקים עם הברזים האלו... כי אם אתה פותח רק את  עכשיו: 

הברז של הקרים יש לך רק מים קפואים... ואם אתה פותח את הברז של החמים זה רק מים 
ואז מתחילה  ריך לפתוח את שני הברזים ביחד... לכן צ והרי אני צריך משהו באמצע...רותחים... 

פתחת קצת את הברז של הקרים... ואז קצת את הברז של החמים... ואז דווקא  הדינמיקה... 
כי  דא עקא!!! ש... שזה לא טוב... בסיידר... זה יוצא בדיוק באמצע... מה שנקרא "מים טובים..." 

וח יותר חזק את אחד הברזים... נו... אז פתחתי את אין מספיק זרם... אז אין ברירה... אני צריך לפת
הברז של המים הקרים... יופי... נהיה באמת יותר זרם... אבל אוי... נהיה פתאום קר... בטח!!! נהיה 

אז  פה חוסר איזון... אז אין ברירה... אם נאלצת לפתוח יותר חזק את הברז של המים הקרים... 
יותר חזק את הברז של המים החמים... אחרת יהיה חוסר איזון לפתוח גם  אתה צריך  ב מ ק ב י ל 

 ותקבל מים קרים.. 
עכ"פ חייב  הבנת איך זה עובד?? אם עדיין לא הבנת... אז תשאל את המבוגרים... הם יסבירו לך...  

אם נאלצת מאיזו סיבה שתהיה להפעיל את הזרם של המים הקרים יותר...  להיות  א י ז ו ן ! ! !
 לחזק את הזרם מהכיוון של המים החמים...   במקבילח אתה מוכר

 כלפי מה הדברים אמורים??? 
כמו המיזוג בין מים קרים לחמים... ככה המיזוג בין חובת השתדלות לבין אמונה ובטחון...  חובת  

ואנחנו קרוצי חומר... אנחנו אנשים  זה מים חמים!!! אמונה ובטחון  זה מים קרים!! השתדלות 
ממוזגים... אנחנו צריכים משהו באמצע... לכן אנחנו מתמרנים כל הזמן... מצד אחד אנחנו 

שזה מים קרים... ומאידך אנחנו צריכים במקביל להפעיל כל הזמן  -לים חובת השתדלותמפעי
 שזה מים חמים...  -אמונה ובטחון

של המים הקרים... הנה...  לחזק את הזרם מכל מיני סיבות אנחנו נאלצים  והנה!!!! לפעמים... 
לצים לקבל הרבה כעת!!! בימים אלו... בעקבות החששות מהמגיפה שכ"כ מדביקה... אנחנו נא

הוראות מחמירות בכללי ההגיינה והשמירה מהידבקות... ואנחנו מחוייבים להוראות האלו ע"פ 
דא עקא!!!!  תורה!!! אין ברירה... אנחנו מוכרחים להפעיל את הברז של המים הקרים יותר חזק... 

ן... כן... שפתאום אנחנו מרגישים התקררות באמונה ובטחושהתוצאה הישירה וההכרחית!!!!!!! 
כולנו פתאום מפוחדים... חוששים... מה יהיה... פתאום המגע החמים והקרוב לה' נחלש... ואנחנו 
מרגישים משהו קר... מה קרה??? ההתקררות הזו לא נובעת מזה שסגרנו את הברז החם... לא!!!! 

אין ברירה!!!  אלא בגלל שנאלצנו לחזק את הזרם של המים הקרים... לכן נוצר חוסר איזון... ולכן
אם אתה לא רוצה להתקרר ולקפא מקור של חוסר אמונה )שמתבטא בפחד ולחץ ופאניקה( אתה 

   הבנת?? זה מה שנקרא תמרון!!!מוכרח במקביל לחזק גם את הזרם של האמונה ובטחון... 
בימים כתקנם... אתה יכול לעשות את השיקול שלך ולהחליט שבמקום לחזק את המים החמים 

ה ובטחון ה'... אני מעדיף כעת להחליש את הזרם של המים הקרים... להמעיט קצת של האמונ
בחובת ההשתדלות... קצת פחות לדאוג מה יהיה... קצת פחות להתרוצץ ולדאוג לפרנסה או 

 לשדכנים וכדו'... ככה זה ביום יום...  
אבל כעת אין לנו את הלוקסוס הזה!!! כעת אין לנו אפשרות להחליש את הזרם של המים  

הקרים... אנחנו מוכרחים להישמע להוראות!!! יש פה ספק פיקוח נפש!!  מוכרחים להפעיל את 
להתחזק באמונה ובטחון!!! ולכן   מ ו כ ר ח י ם הברז של הקרים בשיא החוזק... אבל!!! במקביל 

   המלצה אלא הנחייה... זה לא  כעת 
   "זה לא המלצה אלא הנחיה..." כן... השבוע למדתי משפט חדש.  

 ראש הממשלה הגיע השבוע ושוב מסר איזושהי הצהרה... מה???  
שום דבר מיוחד!!! הוא לא חידש משהו... הוא רק אמר שמה שאמרנו לפני יומיים בתור המלצה... 

אתה שומע?? אולי עד לפני שבוע להתחזק  ... זה לא המלצה אלא הנחייה אז זהו! שמעכשיו 
ברגע שבייחס   אבל כעת!!!באמונה ובטחון זה היה אצלנו המלצה... )ממש לא... אבל נניח שכן...( 

לחובת ההשתדלות... התקדמנו עוד כמה צעדים וזה נהיה כבר הנחייה... אז גם ההתחזקות 
י אם לא נתחזק כעת באמונה ובטחון זה... באמונה ובטחון היא כבר לא המלצה אלא הנחיה... כי... כ

 זה כבר לא יהיה מים פושרים אלא קפואים!!!! 
ובינינו... זו באמת התחושה!!! בימים אלו אנחנו לפעמים נתקפים פיק ברכיים... למה??? כי 
פתאום אנחנו צריכים מאוד מאוד לחשוש מהקורונה... וזה תלוי בנו... ואם אתה לא תשמור אתה 

בק... וקח מרחק... ואל תתפלל במנין... ורגע רגע... איפה אמונה? איפה בטחון??? כן!!! עלול להיד
האמונה והבטחון כעת צריכים להגיע מהראש!!!!! שם צריך להפעיל המון המון התחזקות 

 באמונה... 
בעניין האמונה ובטחון: שים לב:  הנחיה"קצרה לגבי ה" "הצהרה" אז כעת בקצרה ממש...---

הנפש שלנו  זה עניין של  ט פ ט ו ף ! ! !מה שמקובל לחשוב התחזקות באמונה ובטחון בניגוד ל
עדינה... היא לא קולטת בומים רציניים וזה לא חודר אליה... אם אתה מפגיז את הנפש שלך  
בשיחה מוסרית היא מקבל סבנג... אבל זה נשאר מבחוץ... הנפש שלנו צריכה טפטוף... )זו הסיבה 

כל עובד עם כל מיני ביטויים מעשיים עדינים... הסיבה... ארבע כוסות.. ביטויים שבליל הסדר ה
 עדינים... לא בומבסטיים ואכמ"ל( 

אשר על כן: תחבר לעצמך שנים או שלושה משפטים משלך!!!!! אם מאוד מאוד קשה לך 
שומר  לייצר משפטים אישיים... קח פסוק או שתים... זה יכול להיות "הנה לא ינום ולא ישן 

ישראל..." )או ה' צבקות עמנו וכו' שהירושלמי אומר שג' פסוקים אלו יהיו שגור על  
לשוננו( וזה יכול להיות כל פסוק אחר מאוד מוכר מהתפילה שכתוב בו שהקב"ה מנהל את 
העולם... ותחליט לעצמך שאתה אומר את הפסוק הזה חמש או שש פעמים ביום לפי 

ה אומר את הפסוק הזה... אתה לא אומר אותו כמו כשאת כעת שים לב!!!!הצורך... 
דקלום... אתה עוצם עיניים ואומר את הפסוק הזה לאט לאט וחושב על כל מילה... וחוזר 
עוד פעם ואומר אותו לאט... ושוב חושב על מה שאתה אומר... ולצורך העניין תסביר 

באותה נאגלא..  לעצמך במילים שלך מה אמרת כעת... ותחזור על זה כמה וכמה פעמים
ואח"כ תעשה לעצמך שעון מעורר לעוד נניח שלוש שעות ושוב אותו פסוק או שתי 
פסוקים... )לצורך העניין אל תחליף פסוקים... כדי שלא תתבלבל ותתחיל לעשות לי פה  
הספקים... זה לא עניין של הספק... זה עניין של החדרה...( ושוב תעשה שעון מעורר לעוד 

. ותעשה ככה יומיים שלוש...  בהתחלה אתה תרגיש תינוק בן שנה ש... ש... שעתיים וחצי..
שחוזר על פסוקים לאט ומסביר אותם לעצמו... אבל אחרי שלושה ימים אתה פתאום 
תרגיש שמשהו שם מחלחל מבפנים. ברגע שתתרגל לזה... תמשיך ללכת על הגל הזה... 

נתתי לך פה עצה טובה!!! זה עדיין לא  קח פסוק אחר ותשנן לעצמך וכן הלאה וכן הלאה...
הנחיה... רק המלצה... אבל מה שבטוח תכניס לעצמך לראש: אם יש הנחיות חדשות למים 

של חובת ההשתדלות... מוכרחים להפעיל כנגדם חיזוקים הכרחיים בהפעלת  -הקרים
ה המים החמים... חייבים להישאר בחמימות של אמונה והתחזקות בימים אלו... אחרת ז

 מסוכן עוד יותר מהקורונה בעצמה... תשמע לי... מניסיון... בהצלחה...
--- 

 חיזוק נוקב בהתרחקות מלשון הרע ומחלוקת!!!  
בימים אלו למרבה הצער אנחנו נאלצים להפסיד תפילה במנין... לימוד תורה בחבורה... וזה 

ו... שזה מסוג מצער!!! )כבר לא מדברים כאן על עצרות חיזוק המוניות שנבצרו מאיתנ
הדברים שלא תמיד בטוח שזה בדיוק מה שה' רוצה מאיתנו... אבל כעת זה כבר מגיע לידי 
ביטוי בדברים שבקדושה ממש... זה לוקח לנו את הקדיש והקדושה והברכו ואת התפילה 

 בציבור... זה כבר באמת מצער...(
מאיפה חז"ל לומדים את עצם המושג של תפילה  אבל!!!! שים לב לנקודה מבהילה:

  בעשרה דברים שבקדושה צריך להיות דווקא -לדין הזה ש ההלכתיבמנין?? מה המקור 
 אנשים?? 

לא תאמין!!! אבל חז"ל )מגילה כג( לומדים את זה משתי מקומות ממש לא סימפטיים!!! 
אשר המה מלינים  הרעה הזאת לעדה דבר ראשון: מהפסוק שמדבר על המרגלים: "עד מתי 

הזאת" )ולומדים  מתוך העדהעלי..." דבר שני: מהפסוק שמדבר על עדת קורח.. הבדלו 
גז"ש "תוך תוך" ל"ונקדשתי בתוך בני ישראל.. עיי"ש( והרי המרגלים היו עשרה, אז מכאן 

 לומדים חז"ל שעדה הכוונה לעשרה אנשים, 
מה"עדה  ה ר ע ה   אנשים?? אתה קולט?? מאיפה למדים את המושג היהודי של מנין 

 ללמדך!!!!!               הזאת"!!!
לא אידיאלי!!!! השני מניינים  לא!!!! לא בריא!!!שעשרה אנשים על פי רוב זה דבר 

הראשונים שמוזכרים בתורה זה דווקא לא היו מניינים של תפילה... אלא מנין ראשון של 
 לשון הרע... והמנין השני של מחלוקת... 

מנין אנשים זה לא רק מתכון בדוק לדברים  בא נדבר ברחל בתך הקטנה...כלומר: 
שבקדושה!!! לדאבוננו הרב מנין אנשים זה גם... גם מתכון בדוק ללשון הרע ורכילות 

 ומחלוקת וכו' וכו'... 
כשאתה רואה מנין אנשים מתגודדים אל תתלהב בכל מחיר... אל תרוץ מהר לדבר מצוה 

ות כאן "ברכו..." לא!! יכול להיות שהמנין אנשים האלו מתוך תחושה שהולך להי
מתאספים כאן סביב לשון הרע ורכילות...  רק מה???  אבא שבשמים רוצה שניקח את 

עדה!!! את הכח הזה שעלול להיות כ"כ הרסני... וה' מצפה מאיתנו  -הכח הזה ששמו מנין
השכינה ולדברים שנבין שבאותה מידה הוא יכול להיות כח אדיר ומקור להשראת 

שבקדושה!!!! ה' רוצה שניקח את הכח הזה למקום הנכון... ובשביל זה יש לנו תפילה במנין 
 מידי יום בשטיבלאך... 

לא לשכוח שסו"ס המקור לזה שדברים שבקדושה  אבל לא לשכוח את המקור העגום!!!
ועל זה הם בעשרה... זה מגיע מהמקור הלא סימפתי של "עד מתי לעדה הרעה הזאת"!! 

ידוו כל הדוויים... זה הזמן לחשבון הנפש נוקב... אני כעת לא זוכה להתפלל בבית הכנסת... 
 לא זוכה להסתובב בשטיבלאך ולחטוף עוד קדושה ועוד יהא שמיה רבה... 

כי נכון... נכון שאני מפסיד דברים  אבל!!!!! מי יודע... אולי בשורה תחתונה זה ריווחי...
י "מפסיד" עוד משהו... אני מפסיד את כל הנייעס שאני כבר לא שבקדושה... אבל אנ

מנייעס בשטיבלאך. אני מפסיד את כל הפטפטת הלא כ"כ זהירה שהייתי מפטפט מחוץ 
לשטיבלאך...  אולי זו הסיבה שה' הרחיק אותי מהשטיבלאך!! אולי ה' רצה קצת פחות 

 דושה שלי... אולי ההיפך...לשון הרע...  מי אמר שה' נוזף בי ולא רוצה לשמוע את הק
ה' דווקא מאוד אוהב את התפילה במנין שלי... אבל הוא לא סובל את העדה הרעה שלי 
שלפני התפילה ובסופה שאני עומד שם ב"עדה הרעה" ומדבר סרה על הבנים האהובים 
שלו... כן!!!! צריך לדעת שתפילה במנין נלמדת מעדה הרעה הזאת!!!! זה אליה וקוץ בה!! 

מעלות להתאספות של עשרה אנשים אבל עלול להיות לזה גם חסרונות גדולים יש 
ועצומים!! לא נותר לי בימים אלו אלא לעשות חשבון נפש ולעשות תשובה על העבר... 
ולהתפלל לה' ולהבטיח לו: ה'!!!! תחזיר אותי בחזרה לשטיבלאך... אני מבטיח לך שאת 

קדושה... ולא ל"עדה הרעה" הזאת... אני הכח של מנין אנשים אני אקח רק לדברים שב
מבטיח לך שאני יותר לא אנייעס בשטיבלאך על הפוליטיקה החרדית... יותר לא אחרחר 
ריב... ולא אלעס בעסיסיות את המחלוקת... לא!!! עד כאן לעדה הרעה הזאת שבחרתי בה 

אני בוחר עד כה... עד כאן לעדה מסוג של "הבדלו מתוך העדה הרעה הזו" מכאן ואילך 
בעדה מסוג של "ונקדשתי בתוך בני ישראל"!!!! ויתן ה' שבמהרה ממש נזכה לו"שחטו 

 "אותו )קרבן פסח( כל קהל עדת ישראל בין הערביים" קהל עדה וישראל...
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